

Title (en)

Roller shutter for furniture.

Title (de)

Rolladen-Verschluss für Möbel oder dgl.

Title (fr)

Volet roulant pour meubles.

Publication

**EP 0413125 A2 19910220 (DE)**

Application

**EP 90113019 A 19900707**

Priority

DE 3925215 A 19890729

Abstract (en)

A roller shutter for the body (3) of an item of furniture is constructed in such a way that it can be mounted at a later date on the prefabricated body (3) including all the guide profiles (20, 21, 22, 23). For this purpose, modules (10, 11, 12) of profiles and panels are provided, of which a front module (10), accommodating the actual closure part of the roller shutter, can be attached to the front side of the furniture body (3) in such a way that the associated guide profiles (20, 21) and, if appropriate, a covering strip (24) are built onto the front of the furniture body (3). As a result, a furniture body can be provided in a simple manner with a roller shutter. <IMAGE>

Abstract (de)

Ein Rolladen-Verschluß für den Korpus (3) eines Möbels ist so ausgebildet, daß er einschließlich aller Führungsprofile (20, 21, 22, 23) nachträglich an dem vorgefertigten Korpus (3) angebracht werden kann. Zu diesem Zweck sind Baugruppen (10, 11, 12) aus Profilen und Platten vorgesehen, von denen eine den eigentlichen Verschlußteil des Rolladenzuges aufnehmende Front-Baugruppe (10) so an die Vorderseite des Möbelkorpus (3) angesetzt werden kann, daß die zugehörigen Führungsprofile (20, 21) und ggf. eine Abdeckleiste (24) vor den Möbelkorpus (3) vorgebaut sind. Dadurch kann ein Möbelkorpus auf einfache Weise mit einem Rolladen-Verschluß versehen werden

IPC 1-7

**A47B 47/00; A47B 47/04; E06B 9/11; E06B 9/40**

IPC 8 full level

**A47B 47/00** (2006.01); **E06B 9/11** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47B 47/00** (2013.01); **E06B 9/115** (2013.01); **A47B 2220/08** (2013.01)

Cited by

EP0911123A1; GB2286960A; EP0697494A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

**EP 0413125 A2 19910220; EP 0413125 A3 19910724**; DE 3925215 A1 19910131

DOCDB simple family (application)

**EP 90113019 A 19900707**; DE 3925215 A 19890729